



## REFERAT

### STYREMØTE 2024/5 NMKL

<b>Møtetid</b>	<b>18.06.2024 KL. 19:00</b>		
<b>Møtested</b>	Teams		
<b>Innkalte Oppmøte</b>	Styret, redaktør, sekretær. Kristin, Harald, Kirsti, Nina, Martine, Ingrid, Audun, Petter, Kristine, Jan, Nils Roar		

<b>57/24</b>	<b>Godkjenning av innkalling</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Er møtet beslutningsdyktig? Ja</li><li>• Saker under eventuelt? Nei</li></ul>

<b>58/24</b>	<b>Referat fra forrige styremøte</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• 07.05.2024 - endelig godkjenning av referat (vedlagt) Godkjent</li></ul> Hengesaker: <ul style="list-style-type: none"><li>•</li><li>• Utarbeidelse av beskrivelse av oppgaver som ligger rådene</li><li>• Mulige opplegg for hybrid årsmøte (Nils Roar) til neste møte</li><li>• Opplegg for tilbud om føring av hund i skog på DK-nivå ut fra erfaringene til Harald og Henriette - i prosess.</li></ul>

<b>59/24</b>	<b>FKF og NKK</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Representantskapsmøtet 15-16 juni. Organisasjonsprosjektet følges opp med nytt ekstraordinært møte neste vår.</li><li>• RU-møte:</li><li>• Fuglehundtinget. Kristin deltok. Forslag om avvikling av støtte til utsetting av fugl (lavland) falt. Fuglejakt er under press. Diskusjon om mer aktiv imøtegåelse.</li><li>• Generalforsamling Fuglehunden AS. Utgiftene øker, og annonsesalget går ned. Fortsetter som før, men prisen for bladet går opp.</li></ul>

<b>60/24</b>	<b>Distriktskontaktene</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Referat fra DK-forum, Jan. Opptur når det gjelder deltakelse i forumet!</li><li>• Ny DK for Møre og Romsdal? Mulig kandidat ble diskutert.</li><li>• Skifte av DK for Trøndelag på gang.</li><li>• DK-Telemark/Agder ønsker avløsning.</li><li>• Jan følger opp.</li></ul>

<b>61/24</b>	<b>Fondsstyret</b>
--------------	--------------------

<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Ingenting</li> </ul>
------------------------	---

<b>62/24</b>	<b>Jaktrådet</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Nytt fra rådet</li> <li>• Prøvelederkurs blir 19. juni, i tillegg ett på nyåret. Sendt ut invitasjon til 16 stykker.</li> <li>• Opplinking til dommerlister. Hvem eier prosessen?</li> <li>• Harald; Fatene til Budor, Malungen og Stange er klare, hentes fra Gustavsven på Mjøndalen. Legges på lageret.</li> <li>• Nok premier til Malungen. Sponsor i boks.</li> </ul>

<b>63/24</b>	<b>Avlsråd Grosser</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Nytt fra rådet</li> <li>• 3 hunder fra Sverige. Nytt kull på Gera des Grande Vorachyres.</li> <li>• Første oppdatering på Årets hunder til Kirsti</li> <li>• Mottatte indekser ser greitt ut.</li> </ul>

<b>64/24</b>	<b>Avlsråd Kleiner</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Eirik jobber med å få samlet rådet til møte om avlssystemet.</li> <li>• Går gjennom mottatte indekser. De ble tidligere publisert, og bør legges ut etter vasking. Harald sjekker med Tom Jakobsen. Audun sender lista til Harald.</li> </ul>

<b>65/24</b>	<b>Utstillingsrådet</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Kristine lager rapport fra Toftemo. Kristine snakker med Petter om påmeldingssystem. Festmiddagen fungerte bra. 18000 kr inn på loddssalg. Martine dyrevernkonsulent, ingen avvik. God dommer (John Smedbakken),</li> <li>• Karina og Nils Roar holder i Oslo Dog Show, Tina og Nils Roar i Elverum.</li> <li>• Status på leveransen med feiltrykk fra Premieskapet. 170 glass med 1. AK. Kjøpe resterende glass til 5 kr/stk.</li> </ul>

<b>66/24</b>	<b>Våre instruktører</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Forslag til tekst på nettsiden om instruktørutdanningen.</li> <li>• Bytte ut lister på hjemmesidene.</li> <li>• Mentorordning?</li> </ul>

<b>67/24</b>	<b>Oppdatert avlssystem</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Kristin og Harald har hatt møte med Aninova, skal ha møte med Datahound.</li> </ul>

<b>68/24</b>	<b>Godtgjøring</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Godtgjøring for dekning av kostnader rundt klubbens aktiviteter. I utgangspunktet samme opplegg som for instruktører og benytter prinsippene fra FKF.</li> </ul>

<b>69/24</b>	<b>Fuglehunden og sosiale media</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Justering av nettsiden: Rutine for publisering av kull fra de andre nordiske landene (avlslrådene). Forslag er utarbeidet.</li> <li>• Skal vi på Instagram?</li> <li>• Frister til Fuglehunden nr 5: 22 juli.</li> <li>• Epost til medlemmene om medlemsfordeler</li> </ul>

<b>70/24</b>	<b>Innkomne saker/ post</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Ingenting</li> </ul>

<b>71/24</b>	<b>Eventuelt, inkl. neste møte</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 28/8 2024</li> </ul>